
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 5. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 247
Vil ministen oplyse, om patienterne på HPV-centrene rent faktisk har fået én
læge tilknyttet, som er tovholder for deres forløb, som det var hensigten ved
etablering af centrene? Og vil ministeren oplyse, om der anvendes fælles da-
taregistre på tværs af centrene til opsamling af viden om bivirkninger, og om
det sikres, at den opsamlede viden formidles til regionerne og til de relevante
sundhedspersoner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Spørgsmål 247
Offentligt


